
Boniek: Czy przygotowania zostały przeprowadzone dobrze?
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Od nieudanej inauguracji zaczęli Giallorossi występy przed własną

publicznością. Zespół Di Francesco przegrał z Interem 1-3, oddając wynik

w ostatniej pół godzinie gry. 

Swoją opinię na ten temat wyraził, dla TeleRadioStereo, Zbigniew Boniek:

- Trzeba mówić o wczorajszym meczu, trzeba zobaczyć czy przygotowania zostały

dobrze przeprowadzone, gdyż po 70 minutach Roma była zmęczona, to samo

zdarzyło się w Bergamo. Wpływ na to może mieć tourne w Stanach Zjednoczonych.

W ostatnich 15 minutach widziałem Romę w tarapatach. Jednak pokazała dobrą

piłkę, to była bardzo dobra Roma. 
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